
Dominika Boucká - kandidátka na hospodářku
Jmenuji se Dominika Boucká, je mi 32 let, mám vystudovaného Ing.na ČZU a rámci 
zaměstnaní se pohybuji v IT sektoru. Na starosti mám hladký chod středně velké IT firmy, 
kam spadá kompletní HR agenda, přípravy podkladů pro účetní, fakturace, organizace 
zákaznických eventů, support projektového týmu a příležitostné menší grafické práce. Ve 
světě border kolií se pohybuji zhruba 13 let, momentálně vlastním 2 fenky a jednoho psa. 
Jsem majitelkou chovatelské stanice Speed Force, pod kterou jsme odchovali jeden vrh. V 
rámci sportu jsme se cca 6 let věnovali flyballu a nyní pouze rekreačně canicross a 
dogfrisbee. Omlouvám se, že jsem se nemohla dostavit osobně, ale 4.3. jsem porodila 
naše druhé dítko a ze zdravotních důvodu to bohužel není možné. Na pozici kandiduji z 
důvodu, že se mi líbí, kam by mohl klub směřovat pod vedením Předsedkyně paní Rájové.

Pavel Vácha - kandidát na poradce chovu
Timotej Maria civilním jménem Pavel Vácha narozený v Trutnově 1972 ( lety letos 52 let)
Kněz, řeholník- v klášteře od roku 2001
Naši první fenku BOC jsem pořídil svoji mamince před 12 lety- Christine Aquilera Tender 
Flash
Jelikož  mě toto plemeno velmi oslovilo do roka jsem si pořídil i na faru svoji první, tedy pro 
budoucí chov už druhou BOC – Janis Joplin Tender Flash. 
Před deseti lety, tedy v roce 2014 jsem  se začal věnovat chovu, nepovažuji ze za velkou 
chovatelskou stanici (Regina canum), ale snažím se o pokud možno stálý kontakt s 
majiteli štěňátek. Letos na svět přišel 10 vrh a celkem máme 62 živých štěňátek. Z prvního 
vrhu mám u sebe Amicu a z vrhu G mám u sebe Glorii. V počátku jsem s pomocí druhých 
vše směřoval k výstavám a rodinné pohodě, ale velmi brzy se přidala touha více s fenkami 
pracovat. Myslím, že zkušenosti s pasením, i když tedy máme stále dlouhou cestu, tak 
poslušností, agility dogdancing a teď ještě flybool mi hodně otevřely oči a přivedly do cesty 
mnoho skvělých lidí kolem našeho milovaného plemene.
Proto jsem se rozhodl nabídnout můj čas a síly k pomoci a vedení klubu. Moc bych si přál, 
aby to co jsem za ty roky zažil (dobré i špatné) přispělo k sjednocení našeho bordeřího 
společenství. Vždy mi vadily rozepře, ať to bylo kdekoli a snažil jsem se o jednotu. Pokud 
tedy bude touha, využiji síly i zde.
Z mého života: vyučený zedník, stavební průmyslovka a tři vysoké školy( Policejní 
akademie, Teologie a církevní právo) Zaměstnaný jako stavbyvedoucí, pak základní voj. 
Služba, následně důstojník Hradní stráže, pak odchod do kláštera a od roku 2008 kněz.
Budu dělat cokoli co budeš potřebovat i kdybych nebyl ve výboru.


